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آقاي قاليباف شعار محيط زيستي ندهيد
مشاور رئيس سازمان حفاظت محيط زيست درباره ادعاي قاليباف 
در زمينه توليد برق از زباله گفت: در حوزه محيط زيست هيچ کار 
خاصي از او نديدم، از همين رو خود را هرچه مي خواهد؛ بنامد، اما 
ادعا نکند، شهردار محيط زيستي است. اسماعيل کهرم در گفتگو 
با ايلنا با تاکيد بر اينکه اقدامات قاليباف در زمينه بازيافت زباله در 
سطح پايين و آزمايشي است، گفت: کود کمپوستي هم که توليد 
مي شود، داراي کيفيت بسيار پايين بوده و پر از شيشه و پلاستيک 
است، از سوي ديگر ميزان الکتريسته اي بسيار کمي توليد مي شود 
و جاي سوال دارد، چرا قاليباف در مناظره هيچ آماري ارائه نداد. 
در حقيق��ت هي��چ آماري وجود ن��دارد، چراکه کارهايي که دراين 
زمينه صورت گرفته آنقدر س��طحي اس��ت که ارزش ندارد به آن 
اشاره شود. وي به روند نابودي باغ هاي تهران اشاره کرد و افزود: 
قاليباف در حالي خود را به عنوان ش��هردار محيط زيس��تي عنوان 
مي کند، که ش��هردار س��ازه و ساختمان است و همه پروژه هايش 
جنبه نمايشي دارد، ما هيچ کار خاصي از او نديدم. پروژه پل صدر 
به ترافيک و آلودگي هوا دامن زد، قاليباف خود را هر چه مي خواهد؛ 

بنامد اما ادعا نکند، شهردار محيط زيستي است.

امدادرساني به 102 نفر گرفتار در سيلاب
س��خنگوي س��ازمان مديريت بحران کش��ور با تشريح وضعيت 
استان هاي درگير باران وسيلاب )زنجان، همدان و سه شهرستان 
ماه نش��ان، خدابنده و تويس��رکان( طي 24 ساعت گذشته گفت: 
درمدت ياد شده 7 روستا عمليات امدادرساني انجام شده و 102 
نفر نيز نجات يافتند. همچنين تخليه آب از 31 واحد مس��کوني 
انجام شده است. به گزارش ايرنا بهنام سعيدي با تشريح خسارات 
وارده از سيلاب در استان هاي ياد شده اظهار کرد: سيلاب بيشتر 
در شهرستان خدابنده و تعدادي از روستاهاي آن خساراتي را به 
بار آورده اس��ت. وي خاطرنش��ان کرد: هم اينک مديرکل بحران 
اس��تان زنجان و معاون عمراني اس��تانداري براي رصد شرايط و 
انجام ماموريت و هماهنگي بيشتر در شهرستان خدابنده حضور 
دارند. سعيدي با اشاره به اخطاريه سازمان هواشناسي هم گفت: 
روز گذشته نيز تا ساعت 9 صبح، شاهد بارش باران در استان هاي 
قزوين ،  لرستان،  همدان،  البرز و تهران بوديم و در اکثر محورها 
بارندگي و در ارتفاعات محور فيروزکوه،  هراز و کندوان بارندگي 

شديد مشاهده شد.

رييس نمايشگاه کتاب عنوان کرد؛ 
تاکيد بر دور ماندن نمايشگاه کتاب

 از التهاب  انتخابات

سيد عباس صالحي در سي امين نمايشگاه بين المللي کتاب تهران 
از ممنوعي��ت تبليغ��ات انتخاباتي در ايام نمايش��گاه کتاب تهران 
خبر داد و تاکيد کرد: نمايش��گاه کتاب پروژه اي ملي و فرهنگي 

است و نبايد آن را سياسي کرد.
نشست خبري سي امين دوره نمايشگاه بين المللي کتاب تهران 
روز ش��نبه 9 ارديبهش��ت ماه با حضور سيدعباس صالحي معاون 
فرهنگي وزير فرهنگ و ارشاد اسلامي و رييس نمايشگاه برگزار 

شد.
صالحي در بخشي از سخنانش گفت: فضاي کشور التهاب هاي 
سياس��ي و انتخاباتي دارد. نمايش��گاه کتاب پروژه اي ملي است و 
نه جناحي. من از همه دوس��تان تقاضا دارم از اين پروژه صيانت 
کنيم. اگر در حوزه هاي ديگر با هم رقابت داريم اين رقابت ها را 
به نمايشگاه وارد نکنيم و به آينده نشر و کتاب بينديشيم و دست 
به دس��ت هم بدهيم تا در س��ي امين دوره نمايشگاه کتاب تهران 

اميد بيشتري براي فرهنگ مکتوب بيافرينيم.
او در بخش ديگري از سخنانش توضيح داد: در طول چهار سال 
برگ��زاري اين نمايش��گاه ما رويکردهاي��ي را در نظر گرفته ايم و 
امس��ال در چهارمين س��ال برگزاري آن در اين دولت چند نکته 
براي ما قابل توجه است. نکته  اول بحث تفويض اختيار و کاهش 
تصدي گري دولت در نمايشگاه بود که امسال شاهد کامل شدن 
آن هس��تيم. اي��ن اتف��اق در دوره هاي قبل از نقطه هاي کوچکي 
ش��روع ش��د، اما آنچه امسال اتفاق افتاد فراگيري تفويض اختيار 
به تش��کل ها به عنوان مجري نمايش��گاه بود. دو تشکل اتحاديه 
ناشران و کتابفروشان تهران و تعاوني آشنا، شوراي هفت نفره اي 
معرفي کردند و در ادامه اين دو تشکل مديران اجرايي اين دوره 
از نمايش��گاه را معرفي کردند. بنابراين امروز همه حوزه اجرايي 
نمايشگاه را به دست معاونت اجرايي که از اين دو تشکل آمده ، 

سپرده ايم. 
معاون فرهنگي وزارت ارشاد اظهار کرد: رويکرد ديگر ما در اين 
سال ها تقويت وجهه بين المللي نمايشگاه بود. عنوان بين المللي 
براي نمايشگاه مسئله اي بود که بايد از آن صيانت کرد. با اتفاقاتي 
که از س��ه س��ال پيش ش��روع ش��د و امس��ال هم ادامه يافت اين 
مسئله تقويت شد که خود اين اتفاقات باب همکاري با انتشارات 
بين المللي را در حوزه صنعت نشر ايران باز کرد. همچنين ما بحث 
شهر مهمان را براي تقويت وجه بين المللي نمايشگاه جلو برديم تا 

عنوان بين المللي زيبنده آن باشد و تنها يک شعار نباشد.
در ادامه اين نشس��ت اميرمس��عود ش��هرام نيا قائم مقام نمايشگاه 
کت��اب ته��ران با ابراز اميدواري براي برگزاري نمايش��گاه کتاب 
در ش��هر آفت��اب ب��ه ص��ورت کم نقص تر و پربارت��ر از دوره قبل 
گفت: مجموعه پيش بيني هاي ما و مجموعه  دستگاهاي همکار 

نشان دهنده ي بهتر برگزار شدن نمايشگاه سي ام است.
ش��هرام نيا اف��زود: در ح��ال حاض��ر 13۵ هزار مت��ر مربع فضاي 
نمايش��گاهي در اختيار داريم. البته س��الن هاي دائم نمايش��گاه 
نس��بت به قبل بيش��تر نش��ده اس��ت. متراژ سالن هاي موقت هم 
امس��ال حدود ۸۵ هزار متر اس��ت که نس��بت به سال گذشته 1۵ 

هزار متر افزايش داشته است.
در ادامه اين نشس��ت مهدي اس��ماعيلي معاون اجرايي نمايشگاه 
کتاب تهران در س��خناني از افزايش کيفيت س��ازه ها و خدمات 

سخن گفت.
س��پس داوود موس��ايي مدير کميته ناش��ران خارجي با تشکر از 
معاون فرهنگي وزارت ارش��اد به خاطر واگذاري امور نمايش��گاه 
به تشکل ها ابراز اميدواري کرد اين روند در سال هاي آينده قطع 

نشود و ادامه پيدا کند.
در ادامه اين نشست هومان حسن پور مدير کميته ناشران داخلي 
نيز گفت: در بخش ناشران داخلي تا به حال تعداد ثبت نام کنندگان 
2۶43متقاضي بوده است. تعداد غرفه ها 1۸03 غرفه است. 22۶۶ 
متقاضي به صورت مس��تقيم و 37۵ نمايندگي 240 هزار عنوان 

کتاب را در کميته ناشران داخلي عرضه مي کنند.

پيشخوان

اجتماعی

گروه اجتماعي: کمتر از بيس��ت روز تا زمان برگزاري انتخابات 
رياس��ت جمهوري و ش��وراهاي اسلامي شهر و روستا در سراسر 
کش��ور باقي مانده اس��ت. يک روز پس از اولين مناظره انتخابات 
رياس��ت جمهوري، صحبت هاي مطرح ش��ده از اعضاي شوراي 
ش��هر هم بوي انتخابات مي دهد. هرچند مهدي چمران، رئيس 
ش��وراي ش��هر پايتخت در نشس��ت خبري خود به مناسبت روز 
شوراها، تا حدودي از عملکرد قاليباف، شهردار تهران حمايت کرد 
و از بدهي 14 هزار ميليارد توماني دولت به شهرداري خبر داد، با 
اين حال دو عضو اصلاح طلب شوراي شهر تهران روز گذشته به 

انتقاد از عملکرد قاليباف در مقام شهردار پايتخت پرداختند.
روز گذش��ته محس��ن س��رخو، رئيس کميته حمل و نقل شوراي 
ش��هر ته��ران در گفتگ��و با پانا با بي��ان اينکه تهران براي تحقق 
اه��داف حم��ل و نقل��ي خ��ود نياز به 740 کيلومت��ر مترو دارد که 
200 کيلومتر آن در خارج از شهر و ۵40 کيلومتر در درون شهر 
تهران است گفت: تا پيش از برنامه پنجم توسعه ملاک پيشرفت 
کار مترو به ساخت هاي مختلف در مترو همچون تونل سازي و 
خ��ط گ��ذاري ب��ود که در برنامه دوم اي��ن ملاک تغيير کرد و کار 
تمام ش��ده به عنوان ملاک قرار گرفت. درخصوص بهره برداري 
نيز هدف گذاري ديگري مورد تاکيد قرار گرفت تا براس��اس آن 
س��رفصل حرک��ت قطارهاي مترو از ۶ ت��ا 7 دقيقه به 2.۵ دقيقه 
کاهش يابد. تحقق اين هدف مستلزم ورود 1200 واگن به ناوگان 
ريلي تهران بود. به غير از ناوگان نيز براي افزوده شدن سه خط 
ريلي جديد برنامه ريزي شد تا در سالهاي 93 و 94 و 9۵ خطوط 

3 و 7 و ۶ مترو تهران به بهره برداري برسد.
وي ادامه داد: عقب ماندگي کنوني در برنامه هاي اتوبوس��راني 
و مترو دقيقا به دليل عدم تخصيص اس��ت، اين اعتبارات در ۶ 

ماهه ابتداي س��ال 93 پرداخت ش��د و از اين روي مش��کلات در 
اين حوزه ها بسيار کمتر بود اما پس از اين تاريخ تخصيص اين 
اعتبارات به صورت کامل تخصيص داده نش��د. ش��وراي ش��هر 
ب��راي جلوگي��ري از عقب افتادگي هايي که پيش از برنامه دوم 
اتفاق مي افتاد روش بودجه نويسي شهر را تغيير داد؛ تا پيش از 
برنامه دوم براساس اين تفکر در شهرداري برنامه ريزي مي شد 
که اگر قرار اس��ت يک کيلومتر مترو س��اخته ش��ود تنها اعتبار 

نيمي از آن در بوجه در نظر گرفته مي ش��د و تامين مابقي خط 
منتظر تامين اعتبار از دولت باقي مي ماند که اين روش به دليل 
ع��دم تامي��ن کامل منابع مالي در زمان مقرر موجب بروز عقب 
افتادگي در برنامه مي ش��د با تغيير روش بودجه نويس��ي امروز 
اعتبار کامل براي تکميل خطوط برنامه ريزي ش��ده براس��اس 
توانمندي شهرداري در رديف هاي بودجه شهر ديده مي شود و 
با دريافت س��هم دولت به ميزان خطوط که بايد در طول س��ال 

س��اخته ش��وند افزوده مي ش��ود به نحوي که اعتبار ساخت 30 
کيلومتر مترو در طول س��ال توس��ط شهرداري تخصيص داده 
مي ش��ود و با پرداخت س��هم دولت بر اين 30 کيلومتر براس��اس 
ميزان اعتبار افزوده مي شود. سرخو ادامه داد: زماني که برنامه 
پنج ساله شهر در حال بررسي بود مشاهده شد که شهر تهران 
با ايجاد پل صدر نه تنها از برنامه پنج س��اله بلکه از طرح جامع 
ني��ز جلوت��ر رفت��ه و اي کاش ب��ه ج��اي اين پ��ل، دو خط مترو 
در ش��هر ايجاد مي ش��د. از در همين حال ديگر عضو ش��وراي 
ش��هر تهران درباره عملکرد ش��هرداري تهران گفت: با درآمد 
هنگفت ش��هرداري، متاس��فانه خروجي کار اس��تاندارد نبود، از 
همين رو نمي توان کارهاي شهردار را مديريت شهري اطلاق 
کرد، چراکه هرکس��ي قادر به مديريت اين چنيني ش��هر است. 
احمد حکيمي پور، در گفتگو با ايلنا گفت: با توجه به عدم وجود 
تناس��ب بين درآمدها و هزينه ها رويکرد ش��هرداري در مديريت 
شهري را اصلا موفق نمي دانم. با افزايش درآمدهاي شهرداري 
و هزينه هاي آنچناني بايد خروجي ها بسيار بيشتر از اين مي شد. 
در حقيقت با بودجه اي که به شهرداري تعلق گرفته است، بايد 
مسائل شهري بسيار بهتر پيگيري مي شد. حکيمي پور با تاکيد 
بر اينکه مدير موفق کس��ي اس��ت که با هزينه کم و مدت زمان 
کم کار باکيفيت و خروجي مطلوب ارائه دهد، گفت: ش��هردار 
تهران با صرف هزينه بالا و مدت طولاني رياست بر شهرداري 
تهران باکيفيت پايين کار کرده است. وي تاکيد کرد: نمي توان 
کارهاي شهردار را مديريت شهري اطلاق کرد، چراکه هرکسي 
قادر به مديريت اين چنيني ش��هر اس��ت. هزينه ها با درآمدها 
نمي خواند، مديريت درستي صورت نگرفته و خرج تراشي هاي 

شهرداري بسيار بالا بوده است.

دو عضو شوراي شهر از مديريت پرهزينه قاليباف در شهرداري تهران انتقاد کردند

هزينه پل صدر معادل ساخت 2 خط مترو

وزارت بهداشت پيگير تعرفه هاي پزشکي 96برنامه اي براي واگذاري آشوراده وجود نداردآلودگي شيميايي ۳۵ درصد از محصولات کشاورزي
عض��و کميس��يون بهداش��ت و درم��ان 
مجل��س، ب��ا بي��ان اينک��ه بس��ياري از 
محصولات کشاورزي آلودگي شيميايي 
دارند، گفت: ارگانيک کردن محصولات 
کشاورزي نياز به کار کارشناسي دارد که 

بايد دستگاه هاي مرتبط در اين عرصه وارد عمل شوند. بهروز بنيادي 
افزود: ارگانيک کردن محصولات کشاورزي نياز به کار کارشناسي 
و اقدامات طولاني مدت دارد زيرا اقدامي زمان بر است، اما اين مهم 
به منزله بي توجهي به بحث ارگانيک کردن اين محصولات نيست. 
وي ادامه داد: بسياري از محصولات کشاورزي آلودگي شيميايي 
دارند و براس��اس آخرين آمار حدود 30 الي 3۵ درصد محصولات 
مختلف به جهت مصرف بي رويه س��موم و آنتي بيوتيک ها آلوده 

هستند که براي سلامتي انسان خطرناک است.

رئيس س��ازمان حفاظت محيط زيست 
درخص��وص تعرض ب��ه برخي اراضي 
حفاظت ش��ده، گفت: قانون مش��خص 
در مورد اراضي چهارگانه وجود دارد که 
طب��ق آن هيچ گونه واگذاري اجازه داده 

نمي شود، واگذاري يا هر تغيير در محدوده هاي حفاظت شده تنها 
با مصوبه ش��وراي عالي محيط زيس��ت امکان پذير است و بخش 
واگذاري نيز برعهده منابع طبيعي است بنابراين سازمان حفاظت 
محيط زيست هيچ اجازه واگذاري ندارد. معصومه ابتکار با يادآوري 
وضعيت جزيره آشوراده، گفت: جزيره آشوراده همانند موارد ديگر 
است، در واقع هرگونه فعاليت در عرصه سرزميني موقت که به 
تغيير کاربري و تخريب منتهي شود ممنوع است. وي تاکيد کرد: 

در جزيره آشوراده برنامه اي براي واگذاري وجود ندارد.

معاون درمان وزير بهداشت در واکنش 
ب��ه مباح��ث مطرح ش��ده درخصوص 
کاهش تعرفه ها پزشکي و ارزش ريالي 
ضريب K، گفت: وزارت بهداشت پيگير 
تصوي��ب تعرفه ه��اي خدمات درماني 

متناسب با هزينه هاست. محمد آقاجاني گفت: موضوع تعرفه ها 
و ارزش ريالي ضريب K خدمات درماني در شوراي عالي بيمه در 
روزهاي پاياني سال 139۵ مطرح شد و علي رغم اصرار برخي 
 ،K از سازمان هاي بيمه گر مبني بر کاهش ارزش ريالي ضريب
هيچ مطلبي در شوراي عالي تصويب نشده است. وي تاکيد کرد: 
موضع وزارت بهداشت تعيين رشد تعرفه ها و ارزش ريالي ضريب 
K متناسب با رشد تورم است و وزارت بهداشت در جهت تعيين 

تعرفه هاي عادلانه براي خدمات درماني تلاش مي کند.

اخــبار شـهرستان

رشد 23 درصدي پست هاي توزيع برق طي دوره دولت يازدهم در مازندران

با حضور دکتر قاسم جان بابايي رئيس دانشگاه علوم پزشکي مازندران؛

کلينيک ويژه و اورژانس بيمارستان امام سجاد )ع( رامسر افتتاح شد

ساختمان جديد فرمانداري ملارد به بهره برداري رسيد پالايشگاه خانگيران به لحاظ امنيت فضاي تبادل اطلاعات در وضعيت مطلوبي قرار دارد

27 خدمت حوزه آب زيرزميني در قالب سامانه" ساماب" ارائه مي شود

7مرکز مخابراتي توسعه مي يابد

عل��ي کيواني- فرمانداري شهرس��تان 
ملارد، در جريان س��فر نهاونديان رئيس 
دفت��ر رئييس جمهور و هاشمي اس��تاندار 
ته��ران ب��ه م��لارد، س��اختمان جدي��د 
فرمان��داري شهرس��تان ملارد در زميني 
به وسعت يک هکتار با 3 طبقه و 321۵ 
مت��ر زيربن��ا و با ص��رف ۸0 ميليارد ريال 
اعتبار به بهره برداري رس��يد.وي در اين 
مراس��م ضم��ن قدردادني از مس��ئولان 

شهرستان ملارد گفت: در اولين ماه سال جديد که قرار است 
س��ال توليد و اش��تغال باش��د افتتاح اين محل خدمت را به فال 
نيک مي گيريم و افتخار ما خدمت به مردم اس��ت.نهاونديان 
افزود: در خدمت رس��اني خود هر س��ال بايد کارنامه افزايش 
سطح خدمت رساني به مردم را ارايه دهيم.رييس دفتر رييس 
جمهور سال جديد را فرصتي براي نشان دادن دوباره عزم و 

انسجام ملي در انتخابات دانست و تصريح 
ک��رد: نهاده��اي خدمتگزار ب��ا خدمت 
خالصانه و هماهنگ اش��تياق مش��ارکت 
را در م��ردم افزاي��ش مي دهند .وي ادامه 
داد: فرمانداري نماينده حاکميت است و 
هماهنگي نهادها براي خدمت رساني در 
فرمانداري انجام مي شود و البته مديريت 
ش��هري و ش��وراي ش��هر نيز سهم قابل 
توجه��ي در اين بخ��ش دارند.نهاونديان 
افزايش درجه هماهنگي ميان مسئولان در خدمات رساني را 
خواست مردم دانست و ابراز اميدواري کرد: با افتتاح ساختمان 
جديد فرمانداري ملارد که شهرستاني مهم و پرجمعيت است 
بايد ش��اهد ارتقاي س��طح خدمات و هماهنگي بيش��تر باشيم 
ک��ه حاص��ل آن در مش��ارکت حداکثري مردم براي انتخابات 

نشان داده خواهد شد.

رييس مرکز مديريت راهبردي " افتا " خراسان 
رض��وي در بازدي��د از ش��رکت پالاي��ش گاز 
شهيد هاشمي نژاد گفت: سيستم هاي صنعتي و 
اداري اين مجتمع گازي به لحاظ برقراري امنيت 
و تبادل اطلاعات در وضعيت بسيار مطلوبي قرار 
دارد.به گزارش روابط عمومي شرکت پالايش 
گا شهيد هاش��مي نژاد، محمد حسن رحيمي در 

بازديد از بخش هاي امور فناوري اطلاعات و ارتباطات ) فاوا ( و 
اتوماسيون صنعتي با بيان مطلب فوق افزود: پالايشگاه خانگيران 
يکي از اعضاء موثر کميته افتاي استان خراسان رضوي به شمار 
ميرود که در جلس��ات آن حضور مس��تمر و مفيدي دارد.وي با 
بيان اينکه پالايشگاه خانگيران يکي از مراکز حياتي و مهم در 
ش��رق کش��ور مي باش��د تصريح کرد: خوشبختانه کارکنان اين 
مجموعه عظيم صنعتي با پايش مستمر فضاي مجازي و اجراي 
دقيق دس��تور العمل هاي مرکز مديريت راهبردي افتا خراس��ان 

رضوي، گام هاي مهمي در راستاي ارتقاء امنيت 
اتوماسيون صنعتي و اداري برداشته اند.رحيمي با 
بيان اينکه رصد و پايش برنامه هاي ابلاغي از 
سوي افتاي استان خراسان رضوي در ادارات، 
سازمان ها و نهادهاي دولتي همچنان ادامه دارد 
از اجراي دستور العمل ها در شرکت پالايش گاز 
شهيد هاش��مي نژاد طي ساليان گذشته تقدير و 
امنيت امروز تبادل اطلاعات در پالايشگاه خانگيران را حاصل 
تلاش هاي کارکنان شاغل در اين مرکز حياتي برشمرد.در ادامه 
اين جلس��ه رييس امور فناوري اطلاعات و ارتباطات ش��رکت 
پالايش گاز شهيد هاش��مي نژاد با ارائه گزارش��ي از فعاليت هاي 
انجام شده در اين مجتمع گازي گفت: با تلاش همکاران عضو 
کميته امنيت اطلاعات شامل فاوا، حراست، تعميرات ابزار دقيق 
و پدافند غيرعامل، بس��ترهاي صنعتي و اداري اين ش��رکت در 

امنيت کامل قرار دارند.

معاون برنامه ريزي شرکت آب منطقه اي گلستان گفت: 27 خدمت حوزه آب زيرزميني 
از دوم ارديبهش��ت ماه، از طريق دفاتر پس��تي ودفاتر پيش��خوان دولت و دفاترفناوري 
اطلاعات و ارتباطات روستايي)ICT )روستايي به مردم ارائه مي گردد.  به گزارش روابط 
عمومي شرکت آب منطقه اي استان، مهندس حسين دهقان اظهار کرد: بر اساس بند 
پ ماده 47 قانون برنامه شش��م و نيز برنامه دوم نقش��ه راه اصلاح نظام اداري، با هدف 
تسهيل وارائه خدمات،کاهش ميزان مراجعات مردم و مشترکين به ادارات و در نهايت 

کاهش هزينه هاي سفر براي اخذ خدمت به مشترکين آب منطقه اي گلستان با انعقاد 
تفاهم نامه با اداره کل پست، از تاريخ دوم ارديبهشت،اين خدمات به مشترکين در بخش 
آب زيرزميني از طريق دفاتر پستي ودفاتر پيشخوان دولت ودفاتر فناوري اطلاعات و 
ارتباطات روس��تاييICT(( به مردم اس��تان ارائه مي گردد.مهندس دهقان افزود: بر اين 
اس��اس، اين خدمات از تاريخ مذکور از طريق ادارات و امور منابع آب شهرس��تان ها به 
مردم و مش��ترکين ارائه نخواهد ش��د و متقاضيان براي دريافت اين خدمات مي بايس��ت 

به دفاتر ومراکز ارائه دهنده اين خدمات در شهرها يا روستاها مراجعه نمايند.شايان ذکر 
اس��ت ش��رکت مديريت منابع آب ايران به صورت متمرکز و يکپارچه با اس��تقرار سامانه 
"ساماب" ) سامانه امور مشترکين( و تامين تمامي تجهيزات سخت افزاري و نرم افزاري 
در تمامي ش��رکت هاي آب منطقه اي در نظر دارد تا تمامي خدمات رو به مش��تري را از 
طريق دفاتر پيشخوان ،دفاتر پستي ودفاتر اي سي تي روستايي واگذار نمايد ودر مرحله 

اول 27 خدمت آب زيرزميني واگذار شده است.

عمليات کابل برگردان با هدف توس��عه ش��بکه کابل در مراکز 
مخابراتي الغدير، شهيد نصرالهي، شهداي چيتگر، دکتر حسابي، 
شهيد کاظميان، شهيد بخششي و آلارد از تاريخ 10 ارديبهشت 
ماه آغاز مي شود. به گزارش روابط عمومي مخابرات منطقه تهران، 
با اجراي عمليات مذکور ارتباط تلفني مشترکين در مرکز مخابرات  

الغدير با پيش ش��ماره هاي 33۶۸ الي 3373، 3300 الي 3304، 
3343، 3۶۶2 در محدوده خيابانهاي خاوران، طيب، شهيد نظامي، 
17 شهريور و در مرکز مخابرات شهيد نصرالهي با پيش شماره هاي 
۸۸24 الي ۸۸2۸، ۸۶01، ۸۸4۸ در محدوده خيابانهاي جلال آل 
احمد، کاروان، پاتريس لومومبا، بزرگراه چمران و در مرکز مخابرات 

شهداي چيتگر با پيش شماره هاي 441۸، 4419، 447۸، 4479 
در محدوده جاده مخصوص کرج، چهارراه ايران خودرو، چيتگر 
جنوبي،گلس��تان هش��تم، بلوار ايران خودرو و در مرکز مخابرات 
دکتر حس��ابي ) مارليک( با پيش ش��ماره هاي ۶۵10 الي ۶۵12، 
۶۵14 الي ۶۵17، ۶۵19، ۶۵۵9، 39۶1 در محدوده اين مرکز به 

مدت72 ساعت با اختلال همراه است. براساس همين گزارش، 
با اجراي عمليات کابل برگردان ارتباط تلفني و ديتاي مشترکين 
در مرکز مخابرات شهيد کاظميان و شهيد بخششي از ساعت 2 
بامداد به مدت 4 ساعت و در مرکز مخابرات آلارد از ساعت 24 

به مدت ۶ ساعت دچار اختلال مي شود.

مديرعامل ش��رکت توزيع برق مازندران از رش��د 
22/71 درص��دي پس��ت هاي توزي��ع در دولت 
يازده��م در مازن��دران خبر داد . مهندس قاس��م 
شهابي گفت : طي چهارسال گذشته پنج هزار و 
403 دستگاه پست توزيع با ظرفيت 4۶2 مگاولت 
آمپ��ر در ح��وزه توزيع برق مازندران نصب ش��ده 
اس��ت . وي همچني��ن از اح��داث 7۶۶ کيلومتر 
شبکه فشار متوسط و 1۶30 کيلومتر شبکه فشار 
ضعي��ف در اي��ن مدت خبر داد و افزود : طي چهار 

سال اخير ، درصد احداث شبکه هاي فشار متوسط 
7/۶4 و درصد احداث ش��بکه هاي فش��ار ضعيف 
11/۸۵ درصد افزايش داش��ته است . مديرعامل 
ش��رکت توزيع برق مازندران خاطرنش��ان کرد : 
طي چهارسال گذشته 192 هزار و 47۶ مشترک 
به تعداد مشترکان اين شرکت افزوده که نسبت 
به مدت مش��ابه س��نوات گذش��ته ، رشد 17/۶1 
درصدي را ش��اهد بوديم . ش��هابي اظهار داشت 
: همچني��ن در اي��ن م��دت 23 روس��تاي زير 20 

خانوار فاقد برق از نعمت برق برخوردار ش��ده اند 
و تع��داد روس��تاهاي برقدار در پايان اس��فندماه 
9۵ به 20۶9 روس��تا رس��يده اس��ت . وي کاهش 
تلف��ات را يکي از ش��اخص هاي اقتصادمقاومتي 
در مجموعه وزارت نيرو دانس��ت و يادآور ش��د : 
با تلاش ش��بانه روزي و جهادگونه و اقدامات در 
خور تحس��ين کارکنان عزيز و زحمتکش ميزان 
تلفات اين شرکت از 1۸/2 درصد در سال 92 در 
پايان س��ال 9۵ به 13/۸ درصد کاهش يافته که 

يکي از ش��اخص هاي مهم عملکردي محسوب 
مي گردد . مديرعامل شرکت توزيع برق مازندران 
ب��ر نق��ش ارزنده مديريت مصرف در گذر از پيک 
تابستان تاکيد کرد و از مجريان پروژه هاي کاهش 
پيک و مديريت مصرف خواست تا با فعاليت هاي 
مضاعف و چشمگير ، تمام سعي و تلاش خود را 
براي عبور از پيک تابستان بکار گيرند تا همچون 
گذش��ته کارنامه درخش��اني از ش��رکت به يادگار 

گذاشته شود .

به گزارش روابط عمومي دانشگاه علوم پزشکي مازندران دکتر قاسم 
جان بابايي، رئيس دانشگاه علوم پزشکي مازندران ودکتر شريعت نژاد 
نماينده مردم رامسر و تنکابن مجلس شوراي اسلامي از بيمارستان 
امام س��جاد)ع( رامس��ر بازديد و کلينيک ويژه و اورژانس بيمارستان 
را افتتاح کردند. اورژانس بيمارس��تان امام س��جاد )ع( رامسردر۵00 

مترمربع فضاي فيزيکي احداث و براي ساخت ساختمان بالغ بر۸00 
ميليون تومان و تجهيز آن ۶۵0ميليون تومان هزينه ش��ده اس��ت. 
کلينيک درماني ويژه رامسر نيز در مساحت 7۵0متر مربع و با هزينه 
اي بالغ بر 3ميليارد تومان احداث شده است. دکتر جان بابايي رييس 
دانشگاه علوم پزشکي مازندران در حاشيه بازديد و افتتاح اين مراکز 

اظهار داش��ت : در طول س��ه س��ال گذش��ته بالغ بر 30 ميليارد ريال 
براي تجهيزات بيمارس��تاني ش��امل لاپاراسکوپ،دستگاه سنگ 
شکن، راديولوژي ديجيتال،4دستگاه همودياليز،ويدئواندوسکوپي 
وکولونوسکوپي،دستگاه بي خطرساززباله هاي عفوني،ميکروسکوپ 
جراح��ي چش��م وفيکوبراي عمل لنز، خريدونصب يک دس��تگاه 

راديولوژي پرتابل جديدوتخت وبرانکاردجديدهزينه ش��ده اس��ت. 
رييس دانشگاه اضافه کرد:بهبود استانداردهاي فيزيکي يکي ديگر 
از اقدامات صورت گرفته درمدت سه سال گذشته بوده است که همه 
طبقات ساختمان اصلي بيمارستان و ساير بخش ها بازسازي وبالغ 

بر3۵ ميليارد ريال هزينه شده است. 

عضو مجمع نمايندگان استان تهران در مجلس گفت: واقعيت 
اين اس��ت که هيچ گونه اقدام علمي و جدي در حوزه مقابله با 
پديده فرونشس��ت زمين از س��وي شهرداري انجام نشده و در 
اثر بي توجهي ها، ميزان اين فرونشست ها گاهي به نيم متر در 
سال هم رسيده است. پروانه مافي در گفتگو با خانه ملت، با بيان 
اينکه فرونشست زمين در مناطق مرکزي و جنوبي تهران مساله 
قابل تاملي است که بايد به صورت ويژه به آن پرداخته شود، 
گفت: هرچند فرونشست زمين در پايتخت هشداري جدي بوده 

و پيگيري آن بايد در دستور کار مسئولان شهري قرار گيرد اما 
متاسفانه شهرداري تاکنون به اين موضوع توجه ويژه اي نداشته 
است. وي با يادآوري اينکه مجمع نمايندگان استان تهران از 
اقدامات ش��هرداري در رابطه با پيگيري فرونشس��ت زمين در 
تهران بي اطلاع است، تصريح کرد: واقعيت آن است که هيچ 
گونه اقدام علمي و جدي در اين رابطه از سوي شهرداري انجام 
نشده اين در حالي است که ميزان اين فرونشست ها گاهي به نيم 

متر در سال هم رسيده و موضوعي قابل تامل و توجه است.

رييس اداره محيط زيست شهر تهران با بيان اينکه 70 درصد فاضلاب 
شهر تهران تصفيه نمي شود گفت: آب هاي زيرزميني و سدهاي 
اطراف تهران پاسخگوي نياز آبي شهر نيست. محمدحسين بازگير 
در گفتگو با ايسنا، با اشاره به اينکه براساس طرح جامع فاضلاب 
تهران قرار بود براي سرانه 11 ميليون نفر در شهر تهران و مجموعه 
اطراف آن ش��بکه گذاري فاضلاب انجام ش��ود، گفت: طبق اين 
طرح قرار بود 22 مدول تصفيه خانه ساخته شود، که هرکدام از اين 
مدول ها، فاضلاب ۵00 هزار نفر را تصفيه کند. وي ادامه داد: در حال 

حاضر از اين 22 مدول، تنها ۶ مدول در تصفيه خانه جنوب تهران 
راه اندازي شده و يکي دو مورد تصفيه خانه هاي ديگري هستند مانند 
تصفيه خانه شهرک غرب و زرگنده که حجم کوچکي دارند. وي 
ضمن اظهار اينکه 70 درصد فاضلاب شهر تهران تصفيه نمي شود 
بيان کرد: مجموع تصفيه خانه هاي شهر تهران تنها 30 درصد از 
فاضلاب هاي توليدي اين شهر را تصفيه مي کنند. بازگير افزود: در 
شهر تهران نزديک به ۶0 درصد شبکه فاضلاب ايجاد شده اما تعداد 

زيادي از اين شبکه هاي فاضلاب، تصفيه خانه ندارند.

۷0 درصد فاضلاب شهر تهران تصفيه نمي شودفرونشست نيم متري خاک پايتخت به صورت سالانه


